
 
 
 
 
 
 
 
 
 

     
 

   
  

 
    

 
 

  
 

                 
      

             
 

      
 

          
 

                  
  

 
                   

   
 
 

                 
                  
          

 
                

     
 

              
 
 
  

College van Burgemeester en Wethouders 

Art. 44 vragen 
Kwiek velden 

Venlo, 25 januari 2023 

Geacht college, 

Op 17 mei 2021 is helaas Kwiek Venlo opgeheven, voorafgaand hieraan is op 1 april 2021 de 
gebruikersovereenkomst voor sportpark Hagerhof beëindigd. 
Sindsdien staan 2 velden leeg en is er veel ruimte voor nieuwe ontwikkelingen. 

Hierover hebben wij de volgende vragen: 

Vraag 1: Zijn er nieuwe ontwikkelingen voor sportpark Hagerhof bekend? 

Vraag 2: Bent u het met ons eens dat deze velden zeer geschikt zijn voor woningbouw? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3: Bent u bereid om woningbouw, passend bij de behoeften van de wijk, hier toe te passen? Zo 
nee, waarom niet? 

Voor de opheffing van Kwiek Venlo is 1 van de oude velden omgezet naar een beachvolleybalveld. Dit 
veld wordt enkel in de zomer maar eenmalig of maar enkele keren gebruikt. Ook dit veld staat dus 
voor de overgrote meerderheid leeg, midden in een bruisende woonwijk. 

Vraag 4: Bent u bereid om het beachvolleybalveld te (laten) verplaatsen naar een plek buiten de 
woonwijken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5: Ook het beachvolleybalveld is zeer geschikt voor woningbouw, deelt u deze mening? 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                
     

               
            

       
 

          
 

                
               

   
 

              
              

 
 

       
 

     
     

 
 
 

Naast woningbouw zijn er steeds meer behoeften in ons land en onze gemeente, een van deze 
behoeften is cultuursensitieve zorg. 
De afgelopen jaren is de vraag naar cultuursensitieve zorg hard toegenomen, en de verwachting is 
dat deze alleen maar sneller zal toenemen. Meerdere gemeenten hebben initiatieven voor 
cultuursensitieve zorginstellingen met open armen verwelkomt. 

Vraag 6: Bent u op de hoogte van deze behoefte? 

Vraag 7: Deelt u de mening dat in een gemeente als Venlo een cultuursensitieve zorginstelling een 
positieve bijdrage zal leveren aan de leefbaarheid voor inwoners die hier behoefte aan hebben? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 8: Indien er een initiatief ontstaat om op het sportpark Hagerhof een cultuursensitieve 
zorginstelling te realiseren, bent u bereid hierin mee te werken? Zo nee, waarom niet? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

DENK Venlo 
Selim Özçelik 


